
 

Dear value customer:  

亲爱的客户: 

 

Thank you for your interest in Argen Refining. Below please find details on our 

Industry leading product offering. 

感谢您关注阿根金属回收服务。如下为我司回收服务细节。 

1. Our refining fees are as follows：我们的回收方式如下： 

Metal Accountability   

（金属可回收量%） 

Gold     金 90% 

Platinum  铂 80% 

Palladium 钯 80% 

Silver    银 80% 

2. In addition to accountability, our refining fee is 10% with a minimum fee 

of $75.00. 

在上述可回收量的基础上，我们会酌收 10%的手续费用或以最低手续费

用 75 美元收取。 

3. We will pay the shipping charges for a minimum scrap shipment of 

500 grams.  

寄来的运费将由我方支付, 最低重量要求为至少 500 克的金属粉末或旧

牙。 

 

Shipping instructions: 运输说明： 

o The preferred method of shipment is by FedEx; for orders of 500 

grams or more please mark “Bill Recipient” on the FedEx 

waybill. Our FedEx account number is 179088665. 

o 首选联邦快递，500 克以上，请在联邦运单上勾选 “Bill Recipient”

收货方支付，我们的联邦账户号码是“179088665” 



 

o Please send refining shipments to:请邮寄如下地址： 

o  

          The Argen Corporation 

          Attn: Department A 

           5855 Oberlin Drive 

           San Diego, CA 92121 

o       Assayoff@argen.com 

o TEL:+1 858-626-8616  

电话：+1 858-626-8616 

o Fed-Ex shipping documents. You do not need to declare any 

value for FedEx insurance purposes; we use our own insurance 

carrier. In the “Commodity/Description” area enter “Reclamation 

Purposes Only”. The tariff code (Harmonized Code) is 

7112.99.0000. 

o 联邦运单你不需要申报任何价值，我们使用自己的保险公司。 

1. 商品描述区域填写上“Reclamation Purposes Only”. 

2. 海关申报关税务代码是 7112.99.0000。 

o Commercial Invoice form. Please include a commercial invoice 

with the tariff code, 7112.99.0000 and description of goods 

“Reclamation Purposes Only”. 

o 商业发票内容，请填入 

1. 申报关税代码: 7112.99.0000 

2. 货物描述 “Reclamation Purposes Only” 

o Please include the attached Assay Refining Form in the 

package including your contact information and 

instructions regarding the method of payment you prefer. 

o  [Argen 金属回收表 ] 記得填上您的联系方式和您的收款方式。

并请一同置入包裹内寄给我们. 

o 回收表格向深圳办公室索取，其中要标注清楚所有送检包裹是合

并提取还是分开检测。 

4. The assay results will be sent to you by e-mail within 2 – 3 weeks of 

receiving your scrap shipment. Payment can be made by wire 

transfer, credit to your alloys account or gold coins. 

mailto:Assayoff@argen.com


测定结果将在收到你的包裹的 2-3 周后发送到你的电子邮件里。 兑换金

额可以现金汇款入您指定的账号，或存入您的公司户作为兑换金属订单

或 兑换金币 等方式。 

Your satisfaction is guaranteed. Many of our customers have told us that they 

receive a higher return from Argen than competitors. We are one of the few firms that 

make full disclosure of our assay results and are 100% honest. We have chemists onsite 

who assay the scrap on an ICP ( Inductively Coupled Plasma） machine which is the most 

sophisticated equipment on the market. Further, we take our assay sample when the 

metal is molten which is when it is most homogenous. We take three different samples for 

each assay and we compare the results of all three. If all three results are not within our 

tight tolerance, we start the whole process again. 

美国阿根致力于保证您的高满意度! 许多我们的客户告诉我们，他们在阿

根回收到的价值高于其他竞争对手。 我们的分析结果完全透明且 100%的诚信。

我们拥有多名高级化学分析师及目前市场上最先进的精炼分析设备-高级电感

耦合等离子体光谱仪(ICP)。此外，我们分析样本时，是在金属充分均匀融化最

一致时的液态下取三个不同的样本，并比较所有三个结果，如果三个结果不是

我们在紧公差范围内，我们将会重新再提炼以确保您的回收取得最大利益。 

  

We are confident you will be very satisfied with the results. 

我们确信，您会有非常满意的结果。 

 

Sincerely 

Assay Refining Department 

金属回收部门 

 

 

The Argen Corporation 

          5855 Oberlin Drive 

           San Diego, CA 92121  

          TEL:+1 858-626-8616  

    

 


